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5 Piéces

158 m?

Réf. 4811-EHA
1475 000 €

Aix-en-Provence
Maison a vendre (13100)
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M-OI Aix-en-Provence vous propose a la vente une maison neuve de
158 m2 avec piscine et jardin d'environ 690m2.Situation et contexte
:Située Chemin du Four a Aix en provence, profitant d'une situation au

came, a 10 min a pied du centre historique et a proximité des

commodités et des écoles.Description intérieure :Cette maison offre
une piece a vivre de 67 m?2 exposée au sud, ouvrant sur le jardin et la
piscine, comprenant une cuisine ouverte sur une salle a manger et un
s¢jour. Une buanderie complete I'ensemble.Les matériaux modernes

utilisés accentuent |'esthétique et le confort du lieu.Coin ...

M-OI Aix-en-Provence offers for sale a new house of 158 m2 with swimming pool
and garden of approximately 690m2.Location and context:Located Chemin du
Four in Aix en Provence, enjoying a quiet location, 10 minutes walk from the
historic center and close to amenities and schools.Interior description: This house
offers a living room of 67 m2 facing south, opening onto the garden and the
swimming pool, including a kitchen open to a dining room and a living room. A
laundry room completes the set.The modern materials used accentuate the
aesthetics and comfort of the place.Sleeping area;The villa ...
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